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استاندار آذربایجان شرقی:

توسعه صادرات، راهبرد اصلی استان است/ همه بخشها باید در خدمت صادرات قرار گیرند

استاندار آذربایجان شرقی توسعه صادرات را تنها راه تحقق شعار "حمایت از کالای ایرانی" دانست و گفت: توسعه

صادرات، راهبرد اصلی استان است و همه بخشها باید در خدمت این سیاست محوری قرار گیرند.

دکتر مجید خدابخش در نشست شورای برنامه&zwnj;ریزی و توسعه استان، با قدردانی از تلاش&zwnj;های صادرکنندگان در جهت افزایش میزان صادرات استان، اظهار داشت:

توسعه صادرات باید برای همه بخش&zwnj;ها و دستگاه&zwnj;ها به&zwnj;عنوان اولویت مطرح باشد و همه خدمات و منابع به این سمت هدایت شوند.

عملیاتی شود راه&zwnj;آهن  پروژه&zwnj;های حوزه  اگر  گفت:  و  کرد  ذکر  استان  مهم&zwnj;ترین سیاست&zwnj;های  از  یکی  را  ریلی  توسعه خطوط  ادامه  در  وی 

فوق&zwnj;العاده در جهت توسعه استان تحول&zwnj;آفرین خواهد بود.

استاندار آذربایجان شرقی از اتمام ریل&zwnj;گذاری راه&zwnj;آهن میانه تا بستان&zwnj;آباد خبر داد و گفت: به&zwnj;زودی اداره کل راه&zwnj;آهن به&zwnj;عنوان دستگاه

بهره&zwnj;بردار، این خط را تحویل خواهد گرفت و امیدوارم تا هفته دولت بتوانیم این مسیر را برای استفاده مردم به بهره&zwnj;برداری کامل برسانیم.

وی با بیان اینکه در محور بستان&zwnj;آباد تا تبریز هم پیمانکاران کاملاً فعال هستند، افزود: برای اجرای این محور در قانون بودجه سال جاری 150 میلیارد تومان اعتبار

پیش&zwnj;بینی شده بود که در سفر رئیس جمهور تصویب شد ظرف دو سال 450 میلیارد تومان به این پروژه اختصاص یابد.

خدابخش ادامه داد: خط دوم راه&zwnj;آهن میانه به تبریز هم در حال واگذاری به پیمانکار است و علاوه بر این برای برقی کردن این مسیر و راه&zwnj;اندازی قطار

سریع&zwnj;السیر هم بانک صنعت و معدن اعلام آمادگی کرده است.

وی افزود: باید تلاش کنیم تا قبل از اتمام سال 98، راه&zwnj;آهن میانه- تبریز تا ایستگاه ائل&zwnj;گلی برسد و در این صورت می&zwnj;توانیم این خط را به خط متروی تبریز

وصل کنیم که تحقق این پروژه&zwnj;ها فوق&zwnj;العاده تحول&zwnj;آفرین خواهد بود.

استاندار آذربایجان شرقی در خصوص ایجاد بندر خشک در استان نیز گفت: بنادر خشک درواقع قطعه منفصل بنادر تر هستند که یک بحث تعریف&zwnj;شده در سطح دنیاست

و یک فرصت عالی برای اشتغال&zwnj;زایی، انبارداری و لجستیک به شمار می&zwnj;رود.

وی با تأکید بر مطالعه و مکان&zwnj;یابی دقیق بندر خشک در استان، گفت: تمام امکانات یک بندر تر در بندر خشک هم باید ایجاد شود، منتها دولت اجازه سرمایه&zwnj;گذاری

در این زمینه را ندارد و باید از سرمایه&zwnj;گذاری بخش خصوصی استفاده کنیم.

خدابخش خاطرنشان کرد: باید هرچه سریع&zwnj;تر مراحل اجرایی ایجاد بندر خشک در استان را طی کنیم تا این فرصت از دست نرود.

وی در بخش دیگری از این نشست درخصوص ارائه تسهیلات از محل وجوه اداره شده به&zwnj;عنوان یارانه سود تسهیلات به واحدهای تولیدی و خدماتی، گفت: هدف از ارائه

این تسهیلات، کمک به تحقق سیاستی منطقی و برنامه&zwnj;ریزی&zwnj;شده است و ارائه آن به هر پروژه&zwnj;ای در هر نقطه&zwnj;ای کاملاً با اهداف آن منافات دارد؛

بنابراین لازم است موضوع در یک جلسه تخصصی با حضور دستگاه&zwnj;های مسئول بررسی شود.

در این نشست 11 مورد از مصوبات کارگروه تخصصی شهرسازی و امور زیربنایی استان به تصویب رسید.
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